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Opening 

De voorzitter heet iedereen welkom. 

In het openingswoord van de voorzitter wordt er gerefereerd aan een aantal onderwerpen/ projecten 

die de aandacht van het bestuur hebben zoals o.a.:  

- het weidevogel mozaïek De Warren. 

- het nieuwe ganzenbeleid. 

- het effect van de ecologische- ecoregelingen in relatie tot het Anlb beheer     

- de voortgang van het nieuwe GLB in het algemeen. 

- de wandelroutes/ ommetjes in het prachtige landschap van Gaasterland; dit vraagt veel aandacht en 

  energie en heeft tijd nodig om te realiseren. 

- Overleg met de TBO’s; dit is na de corona periode enigszins verwaterd maar het overleg wordt weer 

  opgestart om te bespreken op welke wijze we in samenwerking het landschap kunnen beheren;  

  wat kunnen we hierin voor elkaar betekenen. Het overleg met SBB over It Zwin is al weer opgestart. 

Het bestuur is nog steeds niet voltallig; we zijn nog op zoek naar een secretaris. 

Agenda, mededelingen en ingekomen stukken 

Agenda wordt vastgesteld; er zijn geen ingekomen stukken; afwezig met kennisgeving zijn: piet 

Salverda, Jelle Siemonsma en Rienk Nadema. Een presentielijst gaat rond. 

Stichting Paden en Landschap 

Chris doet verslag over de oprichting van de Stichting Paden en Landschap en laat de Digitale Ideeën 

Kaart (DIK)IJsselmeerkust zien waarop je kunt zien welke ideeën zijn ingediend. Kijk onder de tab 

projecten. Nieuwe agrarische natuur buiten de N2000 gebieden moet mogelijk zijn. Zijn er ideeën 

voor nieuwe projecten, laat het bestuur dit weten; B&G kan helpen hierbij.  

Piet Wit attendeert op het uitvoeringsprogramma Friese IJsselmeerkustgebied. 

Projectduur van 5 jaar met een financiering van ca. 17 miljoen voor TBO’s en de Mienskip. 

 

Jaap Boersma attendeert de vergadering op het land van NM (land van Tet Alta) ten westen van de 

Leise Leane in Rijs; dit heeft een agrarische bestemming. Ten oosten zijn er plannen voor 

natuurontwikkeling; zijn er niet nog compensatiegronden beschikbaar op het voormalig campus 

terrein; kan B&G hier niet het voortouw in pakken? Bestuur neemt dit mee. 

Stenen route 

Er is in samenwerking met Mar en Klif gewerkt aan herstel van de uitgezette route en geïnvesteerd in 

nieuwe bordjes. Het blijkt dat een aantal stenen niet op een juiste plek liggen (particulier bezit in 

Wijckel en Hemelum) en verplaatst moeten worden vanwege de verkeersveiligheid. Geopperd wordt 

de stenen route op te nemen in het fiets knooprouteplan Gaasterland. 

Klaas Witteveen geeft aan dat hij ‘bot ontevreden ’is. De stenen route staat nu voor de zoveelste keer 

(6) op de agenda en heeft meerdere keren informatie aangedragen waar kennelijk niets mee is 

gedaan. Sjoerd geeft aan dat het nu onder de bestuurlijke verantwoordelijkheid valt en het project in 

een afrondende fase zit. 

IVG monument 

Vanwege omstandigheden, zoals eerder al eens aangegeven, heeft de werkgroep die zich bezig zou 

houden met het IVG monument, de opdracht niet kunnen afronden. 

Besproken wordt op welke manier een IVG monument nog meer vormgegeven zou kunnen worden. 

Naast het oorspronkelijke monument zou ook gedacht kunnen worden over een IVG wandelpad om 

het Gaasterlandse landschap letterlijk te kunnen beleven. Klaas Witteveen geeft te kennen dat dit 
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proces zo niet ‘door de beugel’ kan en dat dit al veel te lang heeft geduurd; het 

moment is wat hem betreft gepasseerd. Hij ziet graag een peiling onder de leden van B&G of zij nog 

wel een IVG monument willen. Jaap Boersma geeft aan dit nog zeker wel een actueel item te vinden. 

Dit vanwege de gebiedscommissies die worden opgericht en de aandacht die we met het monument 

kunnen vestigen hoe een gebiedscommissie zou moeten functioneren: van onderaf, Bottom up naar 

goed voorbeeld van het Experiment Gaasterland. OP het monument zou een QR code kunnen 

worden geplaatst met een link naar de film Grutsk. 

Financiën 

Het financiële overzicht wordt door de penningmeester toegelicht; na akkoord van de kascommissie 

wordt decharge verleend. Als nieuw kascommissie lid en vervanging voor Piet Salverda, wordt Ids 

Smink benoemd. Piet Salverda wordt bedankt voor zijn inzet. 

De aanvragen voor vossenvallen en bijdragen voor spotters/ nachtkijkers wordt toegelicht. 

Het effect hiervan komt aan de orde in de presentatie die Johan Deinum zal geven over het afgelopen 

weidevogelseizoen 2023 op mozaïek De Warren. De WBE bedankt B&G voor de verschillende 

bijdragen. 

Op de vraag van Piet Wit of er wel gejaagd mág worden geeft Jaap antwoord: 

- op de verwilderde kat mag overdag gejaagd worden 

- de steenmarter is beschermd maar wanneer binnen weidevogelgebied meer dan 20% van de nesten 

   wordt gepredeerd, dan kan er een ontheffing worden verleend; in ons gebied is hiervan geen  

   sprake. De ontheffing die is verleend voor het wegvangen van 200 steenmarters per 1 december jl. 

   is alweer aangevochten. 

-  lichtbakvergunning om vossen te bejagen is afgegeven voor komend seizoen per 1 december jl. 

-  de opdracht om de wasbeerhond te mogen bejagen met lichtbak is aangevraagd en inmiddels 

    verleend. 

Rondvraag 

 

Cobus Eppinga: 

- Een andere optie voor het IVG monument is wellicht een beeld kan waarmee de ‘reboelje’ wordt 

   gesymboliseerd. Chris geeft aan dat er vanuit de stichting Paden en Landschap aandacht zal zijn 

   voor de authenticiteit van de plek 

- Wat gebeurd er bij het klif, het uitkijkpunt; wat gaat het opleveren, laat het alsjeblieft zoals het is, 

   is de mening. Chris geeft aan dat B&G met NM om de tafel gaat en sowieso zal bespreken dat er 

   van een grote parkeerplaats geen sprake kan zijn. 

Ids Smink: 

- Sluit zich aan bij het idee van Cobus wat betreft het IVG monument; een beeld met opgeheven stoel 

  lijkt een goed idee. Wat betreft het wandelpaden plan, vorig jaar waren Ids en zijn vrouw niet op de  

  hoogte van mogelijke plannen m.b.t. een pad over hun erf. Dit werd niet gewaardeerd; er wordt niet 

  nog een stukje van de Dollen afgepakt. 

Vanuit het FPLG worden gebiedscommissies ingesteld waarbinnen wordt vastgesteld welke 

maatregelen er genomen moeten worden voor natuur en landbouw. Jaap zal terug communiceren  

hoe deze gebiedscommissie zullen worden opgezet door de provincie. 

 


